
 

 

WindTAIWAN Magazine Subscription Form 

 

雜誌訂閱單 

《WindTAIWAN》雜誌訂閱規格（請勾選欲訂閱的會員規格）Choose a subscription plan 

 雜誌訂閱會員，單期售價 NT$650 元，單本運費 85 元。訂閱當期雜誌，      本。 

                          購買前期雜誌，第      期，      本。 

                   一年份 4 期，售價 NT$2,500 元，免運費。自第      期開始訂閱，各      本。 

  “Magazine subscription Membership”  

NT$650 per issue, shipping fee will be charged additionally, NT$85/issue. Subscribing for one year (4 issues) is 
NT$2,500, shipping fee included. Please fill in the issue(s) and the total numbers that you would like to subscribe:  

□ Subscribe the latest issue:       copy(ies) in total.  

□ Purchase previous issue(s): No.      , for      copy(ies) in total. 

□ Subscribe annually (4 issues): Start from No.      ; each issue for      copy(ies).  

Note: The shipping policy above is effective in Taiwan only, oversea shipping charges accordingly.  

 網站個人 VIP 會員，會費 NT$3,000 元/年。 

享有《WindTAIWAN》無限制篇數之網站閱覽權，並於提供相關技術檔案或資訊時享有下載權。 

 “Website subscription VIP Membership”- For individuals.  

Annual membership fee is NT$3,000. Unlimited access all articles on WindTAIWAN official website. Eligible to 
download files with technical data or figures and receive 5% discount for participation fee of event organized by 
WindTAIWAN.  

 個人白金 VIP 會員，會費 NT$５,000 元/年。 

－享有《WindTAIWAN》一年期紙本雜誌（每季出刊，一季 1 本，共計 4 本）， 

－享有《WindTAIWAN》無限制篇數之網站閱覽權，並於提供相關技術檔案或資訊時享有下載權及參加《WindTAIWAN》

活動費用為 9 折。 

 “Platinum VIP Membership”- For individuals.  

Annual membership fee is NT$5,000, Platinum VIP members gets four print magazines on top of unlimited access all 
articles on WindTAIWAN official website. Platinum VIP members are eligible to download files with technical data or 
figures and receive 10% discount for participation fee of event organized by WindTAIWAN. 

 團體白金 VIP 會員，會費 NT$15,000 元/年。 

- 團體主會員享有《WindTAIWAN》一年期紙本雜誌（每季出刊，一季 1 本，共計 4 本）。 

- 所有會員皆享有《WindTAIWAN》網站無限制篇數閱覽權，並於提供相關技術檔案或資訊時享有下載權。 

- 團體會員享有《WindTAIWAN》媒體行銷方案價格、活動參加費用優惠以及其他會員專屬服務，如：官網徵才專區免

費刊登人力需求。（詳情請洽業務人員） 

 “Platinum VIP Group Membership”- For Groups. (One Primary member and Four Affiliated members.) Annual 
membership fee is NT$15,000. 

The Primary Member of the “Platinum VIP Group Membership” gets four print magazines on top of unlimited access 
to all articles. The Affiliated members have unlimited access to articles on WindTAIWAN official website and Group 
members are eligible to download files with technical data or figures and receive special discount for media 
(marketing) package, participation fee of event organized by WindTAIWAN and group member-only service, for 
example, to apply for posting career opportunities on "WindTAIWAN" official website.(Please contact us for more 
details)   
 

相關會員權益可參考官網《WindTAIWAN》會員條款 

For all the membership benefits, please refer to the website regarding membership term and condition 

hereof. 
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雜誌訂閱單 

訂戶資料 Subscriber Information  

收 件 者 姓 名 

Name of subscriber 
 

匯款帳號後五碼 

Last 5 digits of the transferred account: 
                 

會 員 會 籍 

Membership 

□ 雜誌訂閱會員 Magazine subscription Membership   

   訂閱當期雜誌：      本  

   Subscribe the latest issue:       copy(ies) in total. 

   購買前期雜誌：第      期，      本。 

   Purchase previous issue(s): No.      , for     copy(ies) in total. 

   一年份訂閱：自第      期開始訂閱，各      本。 

    Subscribe annually (4 issues): Start from No.      ; each issue for     copy(ies). 

□ 網站個人 VIP 會員 Website subscription VIP Membership 

□ 個人白金 VIP 會員 Platinum VIP Membership 

□ 團體白金 VIP 會員 Platinum VIP Group Membership 

電 話 

Telephone number 
（O） （H） （M） 

寄 書 地 址 

Mailing Address 
□□□□□□ 

電 子 郵 件 

E-mail 
 

收據資料 Receipt Information  

收 據 抬 頭 

Title of Receipt 
 

統 一 編 號 

Invoice Number 
 

收 據 地 址 

Mailing address 

for receipt   

□□□□□□ 

□同上 As stated above. 

聯 絡 人 

Contact 
 

ATM 轉帳 

ATM Transfer  

匯款銀行：高雄銀行南高雄分行（銀行代碼 016）  

Beneficiary Bank: Kaohsiung Bank Nan Kaohsiung Branch (Bank Code: 016) 

戶名 Beneficiary Information：社團法人網路公民協會 Internet Citizen Association 

匯款帳號 A/C No.：2321-0221-9153 

           

※ 匯款後請傳真匯款明細或來電告知帳號後 5 碼 

※ Please notify us the last 5 digits of the transferred account via Fax or e-mail                                

● 填妥資料請傳真至（07）269-5002 ● 讀者服務電話：（07）269-5179 ● E-MAIL：info@windtaiwan.com 

● Please submit subscription via FAX +886 7 269-5002 or e-mail to info@windtaiwan.com;  

  For customer service, please call +886 7 2695179 

mailto:info@windtaiwan.com
mailto:info@windtaiwan.com

